DR-618 功能使用說明書

一 結構示意圖:



二 產品簡介

此款產品時針對市場需求推出的一款高端 MINIDV 產品,具有行業先進的有聲數碼攝像,拍照,及移動存儲功能,外觀精緻,美觀實用,便於攜帶。

三 操作說明

1.開機:在關機狀態下,長按 ON/OFF/PLAY 鍵 3 秒開機,黃燈亮,直接進入待機狀態。

2.播放 MP3:在待機狀態下,短按 ON/OFF/PLAY,開始播放,黃燈亮,同時藍燈慢閃; 再短按 ON/OFF/PLAY,進入暫停,黃藍兩燈亮;

再短按此按鍵,繼續播放;

長按此按鍵,播放停止,黃燈亮,進入待機狀態。

注意:在播放 MP3 操作前,請先在機器的 TF 卡的 MP3 資料夾中拷貝 MP3 歌曲。

3.下一曲:在播放 MP3 狀態下,短按下一曲按鍵 (NEXT),進入下一曲,長按則快進。

4.上一曲:在播放 MP3 狀態下,短按上一曲按鍵 (PRE),進入上一曲,長按則快退。

5.音量加/錄影鍵:在播放 MP3 狀態下,按此按鍵則音量增加。

6.音量減/拍照鍵:在播放 MP3 狀態下,按此按鍵則音量減少。

7.錄影:在待機狀態下,短按音量加/錄影鍵,藍燈閃爍(黃燈滅),在短按此按鍵,停止錄 影並保存錄影後返回到待機狀態,黃燈亮。

- 8.拍照:在待機狀態下,短按音量減/拍照鍵,進入拍照,藍燈閃一次(同時黃燈滅),拍完 一張照片後返回待機狀態。
- 9.關機:在待機狀態下,長按 ON/OFF/PLAY 鍵關機,燈全滅。 或在待機狀態下,1分鐘不做任何操作自動關機,燈全滅。
- 10.低電關機保存錄影:在錄影過程中,電池電量用完前,機器會自動先保存當前錄影內容 後關機,確保錄影檔的安全。
- 11.充電:將機器通過標準 USB 連接電腦或電源適配器進行充電,充電時黃燈會慢閃,充滿後黃燈常亮。

四 檔存儲

完成錄影或拍照後,使用 USB 資料線,將機器同電腦連接,可將所錄得畫面複製或 剪切到電腦裡播放。

注意:進行錄影或拍照時請勿連接電腦。

五 復位

當產品因為非法操作或其他不明原因停止回應時,需要對產品進行重定。 注意:按復位鍵即關機,按復位鍵關機不會保存錄影檔。

六 時間修改

確認電腦時間正常,將機器連接到電腦,確認後找到移動 U 盤,運行《更新時間工具 2.0》,即可將機器的系統時間更改同電腦時間同步(具體操作見光碟)。

DR-618 (features the use of manual)

1 Schematic diagram of:



2 Introduction

This offering when the market demand for the launch of a high-end MINIDV products with advanced audio industry, digital camera, take pictures, and removable storage functionality, appearance exquisite, beautiful and practical, easy to carry.

3 Instructions

- 1. Boot: In the off state, long press ON / OFF / PLAY button 3 seconds to boot yellow light, directly into the standby state.
- 2. Play MP3: In standby mode, short press ON / OFF / PLAY, began to play, yellow light, while blue light slowly blinking;

And then a short press ON / OFF / PLAY, enter the pause, two yellow-blue lights;

Press this button and then a short, continues to play;

Long-Click button, play stop, yellow light, to enter standby.

Note: The MP3 player before the operation, first the TF card in the machine MP3 folder copy MP3 songs.

- 3. The next one: playing MP3 mode, short press a button (NEXT), proceed to the next song, long press the fast forward.
- 4. On the one: MP3 playing state, short press the 1 key (PRE), entered a long press the rewind.
- 5. The volume increases / video key: MP3 playing mode, Press this button while the volume

increased.

- 6. Volume reduction / camera key: MP3 playing mode, Press this button while the volume decrease.
- 7. Video: In the standby mode, short press the volume increases / video button, blue light flashing (yellow destroy), in a short Press this button to stop recording and save the video after the return to the standby mode, yellow light.
- 8. Photo: In standby mode, the short cut by the volume / camera key, into the camera, blue lights flash once (at the same time eliminate yellow light), finished a picture and returned to standby mode.
- 9. Shutdown: In standby mode, long press ON / OFF / PLAY button off, lights Quanmie.

Or in standby mode, 1 minute without any operation of automatic shutdown, lights Quanmie.

- 10. Low-power shutdown to save Video: In the recording process, the battery power runs out before the machine will automatically save the current video content after the first shutdown, to ensure the safety of video files.
- 11. Charge: the machine through a standard USB to connect a computer or power adapter for charging, charging, when the yellow light will flash slowly, filled with yellow post-Chang Liang.

4 File Storage

The completion of video or take pictures, use the USB data cable to connect the machine with a computer can be recorded images to a computer to copy or cut players.

Note: Do not be video or camera connected to your computer.

5 Reset

When the product is because of illegal operation or other unknown causes stops responding, you need to reset the product.

NOTE: Press the reset button that is shut down, press reset button does not save the video file shutdown.

6 time to adapt

Confirmed that the computer time to normal, the machine connected to the computer, find the confirmation Mobile U disk, run the "Update Time Tools 2.0", you can change the machine's system time time synchronization with the computer (see the CD-ROM specific operations).